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Fylkesutvalsmøte 30 aug.
Reduksjon i nye ferjeruter i regionen har gitt store konsekvensar for folk som bur i distriktet og er avhengig av at ferjefrekvensen
ikkje vert redusert.
Reduksjon i ferjeruter gjer at folk ikkje kjem seg på arbeid,skule og levere varer og tenester det gjer det vanskeleg å oppretthalda
busetnad i distrikta det har og ein klar avvisningseffekt ift.at me ønskjer det skal bu folk i heile fylket vårt.

Undertegna bed derfor om at saka kjem opp i Fylkesutvalsmøte 30 aug.

Mvh
Synnøve Solbakken Ap.
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